
Protokół Nr 6/2021 

Z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów 

Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 29 listopada 2021 r. 

 

 Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 8:30. Przewodniczący komisji Pan Piotr Jacyk stwierdził, 

że obrady są prawomocne, na 9 członków komisji obecnych było 8. Lista obecności w załączeniu (zał. 

Nr 1). 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan Albert Hawrylak, Skarbnik 

Gminy Pani Elżbieta Słotwińska, pomoc administracyjna ds. gospodarki wodno-ściekowej Pan Michał 

Sroczyński, referent ds. rolnictwa i gospodarki ziemią Pani Gabriela Wojtasik, inspektor ds. ochrony 

danych Pan Krzysztof Bołotiuch, Dyrektor GZEAS Pani Aneta Juraszek, radny Pan Wiesław Kuterbach. 

Tematem posiedzenia było: 

1. Opiniowanie projektów uchwał: 

- w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr XXIII/50/2021 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy. 

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. 

- w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Wielkie Oczy. 

- w sprawie ustalenia wysokości diety radnym. 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat z 

dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat oraz wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

- w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

- w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 

- w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia 

stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki o określonej pojemności. 

- w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

2. Przedstawienie wyników konsultacji „Rocznego Programu Współpracy Gminy Wielkie Oczy z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2022 rok” oraz 

opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Rocznego programu współpracy Gminy 

Wielkie Oczy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2022 rok". 

3. Sprawy bieżące. 

Innych propozycji tematów nie zgłoszono. Pan przewodniczący P. Jacyk poddał porządek 

posiedzenia komisji pod głosowanie. Za przyjęciem porządku posiedzenia komisji było 8 radnych. 

Przewodniczący komisji Pan przewodniczący P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, 

która przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIII/50/2021 w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy (zał. Nr 2). Pan radny R. Osowski poprosił o 



przegłosowanie tej uchwały oraz podkreślił, że warto wykonać te dwa odcinki drogi, a także 

zaznaczył, że w przyszłym roku może być jeszcze drożej. Pan przewodniczący P. Jacyk zapytał czy 

będzie wykonywany kanał, a jeśli nie to czy funkcjonalność tej drogi będzie na wystarczającym 

poziomie. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że kanał nie będzie wykonywany oraz nie ma 

obowiązku wykonywać go w późniejszym terminie. Więcej pytań i dyskusji nie było. Pan 

przewodniczący P. Jacyk poddał projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIII/50/2021 w sprawie 

zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy pod głosowanie. Za projektem było 8 

członków komisji. Projekt został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący komisji Pan P. Jacyk oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok (zał. Nr 

3). Pan radny R. Osowski zapytał czy jest to jednorazowa subwencja. Pani E. Słotwińska 

odpowiedziała, że jest to jednorazowa subwencja, którą mamy bez przeznaczenia. Pan radny R. 

Osowski podkreślił konieczność podniesienia wynagrodzenia Wójta. Pan radny W. Kuterbach zapytał 

czy są wprowadzone założenia odnośnie zwiększenia wydatków w związku z wynagrodzeniem Pani 

skarbnik i radnych oraz czy zostały zabezpieczone środki na wyrównanie tych wynagrodzeń. Pani 

skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że jeśli chodzi o wynagrodzenie Wójta to zostało to 

uwzględnione, natomiast jeśli chodzi o wynagrodzenie skarbnika to nie ma minimalnej kwoty. 

Wynagrodzenie radnych nie zostało uwzględnione ponieważ nie znamy jeszcze kwot. Pan 

przewodniczący P. Jacyk zaproponował żeby podjąć uchwałę o zabezpieczeniu środków na pokrycie 

kosztów związanych z uszkodzeniem tabletów. Pan Wójt A. Hawrylak wyjaśnił, że sprzęt się 

amortyzuje i ubezpieczyciel nie odda całej kwoty ponieważ wartość sprzętu jest już mniejsza. Pani 

skarbnik E. Słotwińska opowiedziała o staraniach jakie zostały podjęte aby uzyskać jak najmniejszą 

kwotę dopłaty. Rozpoczęła się dyskusja na temat odszkodowań za sprzęt. Pan radny W. Kuterbach 

zaproponował żeby przygotować projekt uchwały w sprawie diet radnych w formie ostatecznej z 

konkretnymi %. Rozpoczęła się dyskusja na temat diet radnych i wynagrodzenia Wójta. Pan 

przewodniczący P. Jacyk zaproponował żeby wycofać z sesji projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet radnym oraz projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Wielkie Oczy. 

Pani skarbnik E. Słotwińska wytłumaczyła dlaczego wynagrodzenie Wójta wchodzi w życie od 01 

sierpnia, a dlaczego diety radnych nie muszą wchodzić w życie w tym samym terminie. Pan 

przewodniczący P. Jacyk poddał projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2021 rok pod głosowanie. Za projektem było 8 członków komisji. Projekt został zaopiniowany 

jednogłośnie pozytywnie. 

Kolejnym tematem był projekt uchwały  w sprawie ustalenia wysokości diety radnym. Pan 
Zenon kociołek zaproponował podwyżkę o 30%. Pan przewodniczący komisji przeprowadził imienne 
kolejno głosowanie kto jest za przyjęciem powyższej propozycji. Po dłuższej dyskusji większość 
radnych opowiedziało się za podana propozycją.  

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 
oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 
rozpoczął się dyskusją dotyczącą możliwości dzierżawy kilku działek gminnych poniżej 1 ha dających 
łączą powierzchnię powyżej 1 ha. W związku z tym zachodzi możliwość nierównego traktowania 
dzierżawców. Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił Panią Gabrielę Wojtasik o sprawdzenie 
powierzchni jaką mieszkańcy dzierżawią i zaproponował ich usunięcie z wykazu jeżeli łączna 
powierzchnia w jednym kompleksie wynosi więcej niż 1 ha. Radni zgodzili się z propozycją 
przewodniczącego komisji. 

 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 

3 lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy. Wójt Albert Hawrylak przedstawił propozycję dzierżawy dwóch działek gminnych w 



Wielkich Oczach oraz w Żmijowiskach o łącznej powierzchni około 82ha. W związku z tym, że spółka 
zajmująca się hodowlą krzewów i drzewek złożyła propozycję na dzierżawę powyższych działek 
należało przeanalizować opłacalność oraz ryzyko. Podczas dyskusji pojawiły się różne opinie, a 
ostatecznie wywnioskowano, że w pierwszej kolejności należy wystawić działkę na Żmijowiskach na 
przetarg i zobaczyć jakie będzie zainteresowanie i stawki. Aby była taka możliwość rani odrzucili 
powyższy projekt uchwały.  

 
Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. Pan Michał Sroczyński przedstawił powyższy projekt, który jest konieczny aby zapłacić 
za wywóz odpadów końcem grudnia. Radni opowiedzieli się za projektem uchwały. 

 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków. Projekt został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki o określonej pojemności. Pań 

przewodniczący zapytał dla czego opłata za pojemniki tak znacznie wzrosła. Pan Michał Sroczyński 

wyjaśnił,  że taka kwota jest narzucona z góry. W związku z przeprowadzonym przetargiem na odbiór 

odpadów komunalnych w Gminie Wielkie Oczy w roku 2022, którego najniższa oferta jest wyższa o 

ponad 30 tys. zł od roku obecnego, zachodzi konieczność podwyższenia stawki opłaty za odbiór 

odpadów. Szacunkowy wzrosty wynosi 1 zł za osobę. Projekt został zaopiniowany jednogłośnie 

pozytywnie. 

 
W kolejnym punkcie Pan Krzysztof Bołotiuch przedstawił wyniki konsultacji „Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2022 rok” oraz opiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Rocznego 

programu współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na 2022 rok". Wynik konsultacji został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie. 

 

Sprawy bieżące. Pan Ryszard Osowski zapytał o sprawę PSZOK-u, Pan Wójt odpowiedział, że 
w najbliższym czasie ma odbyć się zebranie sołeckie w celu przedstawienia takiej propozycji 
mieszkańcom Żmijowisk. Pan przewodnicy zapytał kiedy zostanie włączone nowe oświetlenie w 
przysiółku Hrycki. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że termin uzależniony jest od podłączenia 
oświetlenia do sieci przez PGE. Pan radny F. Bajan zapytał o przegląd drogi Lubaczówka. Wójt 
odpowiedział, że przegląd już się odbył a lasy Państwowe zobowiązały się do przeznaczenia 1 łódki 
kamienia na pokrycie uszkodzeń drogi spowodowanej wywózką drewna z lasu. Pan radny P. Jacyk 
zapytał czy są decyzje ze strony starostwa powiatowego na temat chodników? Wójt odpowiedział, że 
takich informacji nie otrzymał.  

 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. Pan Ryszard Osowski 

zapytał czy w naszej Gminie występuje problem narkomanii. Pani Aneta Juraszek wyjaśniła, że 

oficjalnie żadnego zgłoszenia do komisji nie było. Projekt został zaopiniowany jednogłośnie 

pozytywnie. 

 
 
 



Pan przewodniczący P. Jacyk zakończył posiedzenie komisji o godzinie 16:00. 
 
 
 

Przewodniczący Komisji 

 

                      Piotr Jacyk 

 
 

 


